

Title (en)
Video surveillance device

Publication
EP 0137320 A2 19850417 (DE)

Application
EP 84110687 A 19840907

Priority
DE 3333078 A 19830914

Abstract (en)
The device has at least one image pick-up apparatus (1 to 4) and a recording apparatus (6) for the image signals picked up. The output of the image pick-up apparatuses (1 to 4) is connected to a visual frequency/audio frequency converter (5) and to an audio-frequency tape recording unit (6) as recording apparatus, which stores the recorded signals for a certain time. The stored signals can be reproduced. After the storage time, the tape becomes free for new information. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Video-Überwachungseinrichtung mit mindestens einer Bildaufnahmeverrichtung (1 bis 4) und einer Aufzeichenvorrichtung (6) für die aufgenommenen Bildsignale. Der Ausgang der Bildaufnahmeverrichtungen (1 bis 4) ist mit einem Bildfrequenz/Tonfrequenz-Umsetzer (5) und mit einem Tonfrequenz-Bandaufzeichengerät (6) als Aufzeichenvorrichtung verbunden, das es die aufgezeichneten Signale für eine bestimmte Zeit speichert. Die gespeicherten Signale können reproduziert werden. Das Band wird nach der Speicherzeit für neue Information frei.

IPC 1-7
G08B 13/18

IPC 8 full level
G08B 13/196 (2006.01)

CPC (source: EP)
G08B 13/19641 (2013.01); **G08B 13/19669** (2013.01); **G08B 13/19676** (2013.01)

Cited by
GB2201563A; FR2660460A1; GB2231753A; GB2186148A; EP0232031A3; WO9603005A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0137320 A2 19850417; EP 0137320 A3 19880210; DE 3333078 A1 19850321

DOCDB simple family (application)
EP 84110687 A 19840907; DE 3333078 A 19830914